Key Financial Information Disclosure Statements

主要財務資料披露報表

As at 30 June 2025

於二零二五年六月三十日

Profit and Loss Account 損益結算表

For the period ended 30 June 2025 截至二零二五年六月三十日

Interest income	Notes 附註	6 months ended 30 Jun 2025 截至二零二五年 六月三十日 HKD'000 港幣千元	6 months ended 30 Jun 2024 截至二零二四年 六月三十日 HKD'000 港幣千元
利息收入		1,266,893	1,560,498
Interest expense 利息開支		(1,115,790)	(1,444,105)
Net interest income 淨利息收入		151,103	116,393
Other operating income 其他營運收入	1	229,502	183,288
Total operating income 總營運收入		380,605	299,681
Operating expenses 營運開支	2	(263,216)	(270,991)
Profit before allowances for credit losses 扣除信貸虧損準備前之盈利		117,389	28,690
Impairment losses and provisions for impaired loans and receivables 提撥已減值貸款及應收款項的準備金			
Profit before taxation 除稅前盈利		117,389	28,690
Tax expense 稅項開支			
Profit after taxation 除稅後盈利		117,389	28,690

Notes to the Financial Statements 帳目附註

1 Other operating income 其他營運收入

其他営連収入	6 months ended 30 Jun 2025 截至二零二五年 六月三十日 HKD'000 港幣千元	6 months ended 30 Jun 2024 截至二零二四年 六月三十日 HKD'000 港幣千元
Income from fees and commissions 來自費用及佣金的收入 Fees and commission income	103,051	97,214
費用及佣金收入 Less: Fees and commission expenses 減:費用及佣金開支	(8,387)	(6,003)
	94,664	91,211
Gains less losses arising from trading in foreign currencies 來自非港元貨幣交易的收益減虧損	17,343	18,518
Gains less losses arising from trading in other derivatives 來自其他交易活動的收益減虧損	2,494	2,557
Other income 其他收入	115,001	71,002
	229,502	183,288
2 Operating expenses 營運開支		
	6 months ended 30 Jun 2025 截至二零二五年 六月三十日 HKD'000 港幣千元	6 months ended 30 Jun 2024 截至二零二四年 六月三十日 HKD'000 港幣千元
Staff and rental expenses 薪金及租金開支	(173,567)	(174,048)
Other expenses 其他開支	(89,649)	(96,943)
	(263,216)	(270,991)

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

4 Analysis of gross amount of loans and advances to customers 客戶的貸款及放款毛額分析

a. Breakdown by industry sectors 按行業分類

The analysis of gross loans and advances to customers by industry sectors are based on the categories and definitions used by the Hong Kong Monetary Authority.

按行業分類的客戶貸款及放款總額是按照香港金融管理局所採用的類別和定義。

30 Jun 2025 於二零二五年六月三十日 HKD'000

		HKD'000 港幣千元		
	Secured 有抵押品	Unsecured 無抵押品	Total 總額	
Loans and advances for use in Hong Kong 在香港使用之貸款及放款				
Industrial, commercial and financial 工商金融				
Financial concerns 金融企業	1,353,426	-	1,353,426	
Individuals 個人				
Others 其他	489,631		489,631	
	1,843,057	-	1,843,057	
Loans and advances for use outside Hong Kong 在香港以外使用之貸款及放款	5,053,642		5,053,642	
Total loans and advances to customers 總客戶貸款及放款	6,896,699		6,896,699	
	311	Dec 2024		
		年十二月三十一日		

31 Dec 2024 於二零二四年十二月三十一日 HKD'000 港幣千元

	Secured 有抵押品	Unsecured 無抵押品	Total 總額	
Loans and advances for use in Hong Kong				
在香港使用之貸款及放款				
Industrial, commercial and financial 工商金融				
Financial concerns 金融企業	1,114,352	-	1,114,352	
Individuals 個人				
Others 其他	419,137		419,137	
	1,533,489		1,533,489	
Loans and advances for use outside Hong Kong 在香港以外使用之貸款及放款	11,260,124	<u>.</u>	11,260,124	
Total loans and advances to customers 總客戶貸款及放款	12,793,613		12,793,613	

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

5 Loans and advances to customers and banks which have been overdue 過期客戶和銀行貸款及放款準備

Banque Pictet & Cie SA, Hong Kong Branch ("BPSA HK") does not have any overdue and rescheduled loans and advances to customers and banks as at 30 Jun 2025 and 31 Dec 2024.

瑞士百達銀行香港分行("本行")於二零二五年六月三十日及二零二四年十二月三十一日並沒有逾期及經重組的客戶和銀行貸款及放款。

BPSA HK does not have impaired loans and advances to banks as at 30 Jun 2025 and 31 Dec 2024. 本行於二零二五年六月三十日及二零二四年十二月三十一日並沒有已減值的客戶和銀行貸款及放款。

6 Other assets overdue and repossessed assets 其他逾期及收回資產

BPSA HK does not have any overdue other assets and repossessed assets as at 30 Jun 2025 and 31 Dec 2024. 本行於二零二五年六月三十日及二零二四年十二月三十一日並無任何其他逾期或收回的資產。

7 Deposits from customers

客戶存款

	30 Jun 2025 於二零二五年 六月三十日 HKD'000 港幣千元	31 Dec 2024 於二零二四年 十二月三十一日 HKD'000 港幣千元
Demand deposits and current accounts 活期存款及往來帳戶	1,797,637	1,415,062
Savings deposits 儲蓄存款	-	-
Time, call and notice deposits 定期、短期通知及通知存款	8,333,256	7,248,219
	10,130,893	8,663,281

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

8 International claims (cont'd) 國際債權 (續)

30 Jun 2025 於二零二五年六月三十日 HKD million 港幣百萬

	Non-bank private sector 非銀行私人機構					
			Non-bank financial	Non- financial private		
	Banks 銀行	Official sector 官方機構	institutions 非銀行金融 機構	sector 非金融私人 機構	Others 其他	Total 總額
International Organizations 國際組織	-	929	-		-	929
Australia 澳洲	-	-	180	-	-	180
Canada 加拿大	-	862	455	-	-	1,317
Germany 德國	280	-	-	£	-	280
Switzerland 瑞士	22,079	24,386	67	994	-	47,526
United Kingdom 英國	-	-	-	74	-	74
Bahamas 巴哈馬	-	-	·	227	-	227
Bermuda 百慕達	-	-	4	40	-	44
British Virgin Islands 英屬維爾京群島	-	-	-	5,042	-	5,042
Cayman Islands 開曼群島	-	-	-	747	-	747
Hong Kong, China 香港,中國	21	-	-	521	-	542
Samoa 薩摩亞	-	-		124	-	124
Singapore 新加坡		6,764	191	46	-	7,001
China 中國		-	-	13	-	13
Taiwan, China 台灣,中國		-		103	-	103
Seychelles 塞舌爾	-	-	-	1	-	1
	22,380	32,941	897	7,932		64,150

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註(續)

資產負債表以內風險佔總資產比例

Non-bank Mainland exposures 國內非銀行類客戶風險

	於	30 Jun 2025 二零二五年六月三十日 HKD'000	
		港幣千元	
•	On-balance	Off-balance	
	sheet	sheet	
	exposure	exposure	Total
	資產負債表	資產負債表	火肉 東 西
	以內的風險_	以外的風險_	總額
Central government, central government-owned entities and their subsidiaries and joint-ventures (JVs) 中央政府或中央政府持有的企業、其子公司、及其持有多數股份的合資企業	-	-	÷
PRC nationals residing in Mainland China or other entities incorporated in Mainland China and their subsidiaries and JVs 居住在中國大陸的中國公民或於中國內地註冊其他持有的企業、其子公司、及其持有多數股份的合資企業	13,002	264	13,266
Other counterparties where the exposure are considered by the reporting institution to be non-bank Mainland China exposures 其他企業對手視獲貸款為中國內地相關貸款	-		
Total 總計	13,002	264	13,266
Total assets after provision 除準備後資產總計	64,250,310		
On-balance sheet exposures as percentage of total assets	0.02%		

0.02%

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

10 Currency risk

貨幣風險

The net position in a particular foreign currency is disclosed if the net position (in absolute term) constitutes 10% or more of the total net position in all foreign currencies.

如個別外幣的淨持倉量(按絕對數值計)佔所持有外幣總淨持倉量的10%或以上,便予以披露。

30 Jun 2025 於二零二五年六月三十日

HKD million

			港幣百萬		
	CHF	USD *	EUR	Others	Total
	瑞士法郎	美元*	歐元	其他	總額
Spot assets 現貨資產	41,547	4,058	2,777	14,640	63,022
Spot liabilities 現貨負債	(2,589)	(42,071)	(11,077)	(6,366)	(62,103)
Forward purchases 遠期買入	36,203	67,117	15,968	151	119,439
Forward sales 遠期賣出	(75,072)	(29,096)	(7,677)	(8,429)	(120,274)
Net options positions 期權淨持倉量	-	+	E	-	_
Net long/(short) position 長倉/(短倉)淨持倉量	89	8	(9)	(4)	84

31 Dec 2024 於二零二四年十二月三十一日 HKD million

港幣百萬 USD CHF **EUR** Others Total 瑞士法郎 美元 歐元 其他 總額 Spot assets 37,543 18,134 10,567 72,373 6,129 現貨資產 Spot liabilities (15,668)(39,555)(12,571)(4,924)(72,718)現貨負債 Forward purchases 8,695 34,815 9,002 2,150 54,662 遠期買入 Forward sales (30,507)(13,418)(2,567)(7,792)(54,284)遠期賣出 Net options positions 期權淨持倉量 Net long/(short) position 63 (24)(7) 1 33 長倉/(短倉)淨持倉量

The above represent the Hong Kong dollar equivalent values of the individual currencies. 以上個別貨幣以折合港幣表示。

BPSA HK does not have structural position in any particular foreign currency as at 30 Jun 2025 and 31 Dec 2024. 本行於二零二五年六月三十日及二零二四年十二月三十一日並沒有任何外幣計值的結構性持倉。

^{*} The foreign currency which constitutes less than 10% of the total net position in all foreign currencies is presented for comparative purpose only.

^{*} 此外幣佔所有外幣的淨持倉總額少於 10%,在此列載只作比較用途。

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

13 Disclosure on Remuneration

薪酬制度的披露

Pursuant to Section 3 of Supervisory Policy Manual (CG-5) "Guideline on a sound remuneration system" issued by the Hong Kong Monetary Authority, BPSA HK complies with the requirements.

根據香港金融管理局頒布的金管局監管政策手冊 (CG-5) "穩健的薪酬制度指引"第 3 條、本行遵守其要求。

14 Liquidity Ratio

流動性比率

30 Jun 2025
於二零二五年
六月三十日30 Jun 2025
於二零二五年
六月三十日於二零二四年
六月三十日Average liquidity maintenance ratio for 3 months period
三個月平均流動性維持比率104.80%558.64%

The average liquidity maintenance ratio ("LMR") are calculated as the simple average of each calendar month's average liquidity maintenance ratio, which is computed as required by the Hong Kong Monetary Authority for its regulatory purposes, and is in accordance with the Hong Kong Banking Ordinance.

平均流動性維持比率是每月平均流動性維持比率的簡單平均數,並根據香港金融管理局的規管要求及香港《銀行條例》計算。

15 Liquidity Risk Management

流動性風險管理

Liquidity risk is the risk that an authorised institution ("AI") is unable to meet its cash flow obligations as they fall due. The AI engages in a prudent and forward-looking liquidity risk management process, which is integrated into the Group-wide risk management process. The primary goal is to ensure that the AI is able to meet all its obligations as they come due by maintaining sufficient liquidity, even in a severely stressed environment and taking into account all potential liquidity risks and outflows that could arise and which could affect the bank's liquidity position. For that purpose, the AI conservatively projects potential outflows as well as the liquidity of its assets and considers potential liquidity generating measures as part of its contingency funding plan. The projections are incorporated into comprehensive liquidity stress test models which conservatively aggregate all liquidity risks.

流動性風險是指認可機構可能要承受其無法履行到期之義務的風險。認可機構需審慎地將其前瞻性的流動性風險管理流程融入整個集團的風險管理流程內。首要目標是要確保其認可機構即使在壓力嚴重的環境中也能夠維持足夠的流動性來履行其到期的所有義務,並考慮到所有潛在性和可能會出現並會影響其銀行的流動性風險。為此,相關認可機構會保守地預測其潛在的資金性流出及其資產的流動性,並將其視為其應急融資計劃的一部分。 這些保守流動性風險預測會被納入綜合流動性壓力測試模型內。

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

15 Liquidity Risk Management (cont'd) 流動性風險管理 (續)

Internal Stress Testing

內部壓力測試

BPSA HK's stress testing procedures adopt the BPSA's stress testing framework based on the following: 本行採用以下內容,並依照瑞士百達銀行總公司制定之框架,以實行壓力測試:

Short-term liquidity gap ("STLG")

短期流動性缺口

BPSA HK is managing its liquidity risk using the short-term liquidity gap model. The STLG builds on the contractual maturity profile of the balance sheet, which is then adjusted behaviourally to reflect a liquidity stress scenario with one-year horizon. Additionally, potential off-balance sheet, intraday liquidity and other requirements are modelled in a stressed environment. The model stimulates severe combined stressed liquidity outflows and puts them into relation to available liquid assets.

本行用短期流動性缺口模型來應對流動性風險。短期流動性缺口,就是以資產負債表的合約限期為基礎,然後再作調整,以求反映一年期限內的流動性壓力情況。此外,潛在的資產負債表、即日流動性和其他要求,均已涵蓋於壓力模型範圍內。壓力模型所計算之流動性,將其與可用之流動資產相聯繫。

STLG 短期流動性缺口 As of 30 Jun 2025 於二零二五年六月三十日		7 DAYS 7 日	30 DAYS 30 日	60 DAYS 60 日	90 DAYS 90 日	180 DAYS 180 日	365 DAYS 365 日
(in HKD million) (港幣百萬)							
Unencumbered Liquid Assets 無抵押的流動資產	34,168						
Net Inflows / (Outflows) 淨流入量 / (流出)		7,927	1,627	2,761	506	(1,828)	(4,616)
Net Liquidity Position 淨流動性狀態		42,095	35,795	36,929	34,674	32,340	29,552
Liquidity Ratio 短期流動性缺口比率		Excess liquidity 流動性 過剩	Excess liquidity 流動性 過剩	Excess liquidity 流動性 過剩	Excess liquidity 流動性 過剩	1870%	740%

Limit:>115% (alert set at 120%) 限額:>115%(警報設定為 120%)

Notes to the Financial Statements (cont'd) 帳目附註 (續)

15 Liquidity Risk Management (cont'd) 流動性風險管理 (續)

The current limits are set on the STLG in the combined liquidity stress scenario and require a liquidity coverage ratio (available liquid assets after haircuts to net stressed outflows) of at least 115% in every time bucket out to 12 months. Also the net stable funding ratio (available stable funding to illiquid assets) in the LTFG (combined stress scenario) is required to be at least 100% at all times.

現時綜合性流動資金壓力限額,是依據短期流動性缺口而設定。該限定要求流動性覆蓋比率(折扣後的可用流動資產與淨現金流出的比率),12個月內的每一個期限組別,都要至少達到115%。此外,長期資金缺口(綜合壓力情況)的穩定資金淨額比率(可用穩定資金與非流動性資產的比率),任何情況下均須達至100%或以上。

In addition, alert levels are set if any one of the ratios drops below 115% or if any of the ratios drop by more than 15% over the course of one month.

此外,倘任何時段比率一旦低於115%,或任時段的比率在一個月內下跌逾15%,均會觸碰警報。

Contingency Funding Plan ("CFP")

應急融資計劃

The BPSA HK has in place a Contingency Funding Plan ("CFP") that serves to describe the procedures that BPSA HK will undertake to address an impending or when encountering a liquidity crisis.

本行制定了應急融資計劃的程序,用於解決即將發生或己遇到的流動性危機時將會採取的程序。

The CFP describes the monitoring of a potential liquidity stress event via relevant early warning indicators, the triggering of the CFP, internal responsibilities of various stakeholders, escalation procedures and suite of liquidity generating / preservation actions that could be deployed to ensure that BPSA HK can function as an ongoing entity. 應急融資計劃描述了通過監控相關預早警報指標、觸發了應急融資計劃、各利益相關者的內部責任、升級程序時潛在之流動性壓力事件以及可用於確保瑞士百達能夠持續發揮作用的一套流動性流程 / 保存措施。

Asia Treasury systematically monitors the development of the daily liquidity position of BPSA HK. For that purpose, Treasury maintains a daily Early Warning Indicator (EWI) sheet which includes relevant movements on the balance sheet, as well as relevant Pictet and market wide liquidity stress indicators.

亞洲司庫監測本行日常流動資金狀況, 井然有序, 如監察每日預早警報指標報表時, 亦留意資產負債表上的變動及相關市場流動性壓力指標。

The CFP contains a list of short-term measures which can be taken quickly to significantly improve the liquidity position of BPSA HK. Should a deterioration of BPSA HK specific or the market wide stress indicators and metrics be observable, appropriate action will be taken.

應急融資計劃包括一系列改善短期流動性狀況措施,以快捷彰顯成效。倘發現本行或市場上壓力指標未如理想,瑞士百達將採取適當行動。

Key Financial Information Disclosure Statements 主要財務資料披露報表

Declaration of Compliance 遵從準則聲明

The Key Financial Information Disclosure Statement was prepared in accordance with the Banking (Disclosure) Rules made by Hong Kong Monetary Authority under Section 60A of the Banking Ordinance (Cap.155). To the best of my knowledge, the information contained in the statement is not false or misleading in any material respect.

本行的主要財務資料披露報表遵從香港金融管理局根據《銀行業條例》(第 155 章)第 60A 以發出的《銀行業 (披露)規則》所編制。本人確信本報表並無失實和誤導資料。

A copy of the Disclosure Statement has been lodged with the Hong Kong Monetary Authority's Public Registry and is available on the website https://www.pictet.com/ch/en/legal-documents-and-notes/banque-pictet-cie-sa-hong-kong-branch/financial-documentation, for public inspection.

本披露聲明書已存放在香港金融管理局查冊處及 https://www.pictet.com/ch/en/legal-documents-and-notes/banque-pictet-cie-sa-hong-kong-branch/financial-documentation, 以供公眾查閱。

Ann Mirjam LEVY DUVERNAY

Chief Executive 行政總裁

Banque Pictet & Cie SA, Hong Kong Branch

瑞士百達銀行香港分行

26 September 2025

二零二五年九月二十六